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Skrivelse angående fritidsgårdarna i Enskede-Årsta-Vantörs stadsdelsområde 
Majoriteten anser att det är av högsta vikt att fritidsgårdarna i hela vårt stadsdelsområde 
fungerar optimalt och är välskötta. Fritidsgårdarna är en viktig del i det förebyggande arbetet 
för barn och ungdomar. Åldersspannet känns rimligt och här kan barn och unga umgås under 
ordnade former med överinseende utav vuxna som är professionella i sin yrkesutövning.  
Med satsningar och uppföljning utav fritidsverksamheten på gårdarna kan vi också utveckla 
det förebyggande arbetet mot kriminalitet i unga åldrar. Här kan nämnas Losam projektet som 
syftar till att få en överblick och möjlighet att möta barn och unga som riskerar att hamna i 
kriminalitet och livslångt utanförskap.  
 
På nämndsammanträdet den 25 maj 2023 berättade barn och ungdomar från bland annat 
Rågsveds fritidsgård om deras farhågor och missnöje med vissa delar i arbetet med 
fritidsgårdarna.  
 
Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen avseende 
fritidsgårdarna.  
 

1. Hur ser den totala besöksstatistiken ut på respektive fritidsgård? 
2. Hur ser besökarnas könsfördelning ut på respektive fritidsgård? 
3. Hur stor är personalstyrkan på respektive fritidsgård?  
4. Hur ser personalens könsfördelning ut på respektive fritidsgård? 
5. Hur ser öppettiderna ut på respektive fritidsgård? 

 
 
Svaren på de ovanstående frågorna ger oss en bättre helhetsbild utav fritidsgårdarnas 
verksamhet och en möjlighet till eventuella förbättringsmöjligheter inom området.  
 
 


